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SKRAĆENI  ZAPISNIK 

 
sa 9. sjednice  Skupštine Istarske županije, održane 22.ožujka  2010. godine  u Maloj  
koncertnoj dvorani  Spomen doma  u Pazinu 
 Sjednicu je  17,07 sati otvorio DINO KOZLEVAC , predsjednik Skupštine Istarske  
županije (IDS-HNS-SDP-ZELENA STRANKA), koji je sjednici  i predsjedavao.  
 

Pozdravlja sve prisutne vijećnice i vijećnike Skupštine Istarske županije, 
-     Župana  Ivana Jakovčića, 
- zamjenicu  Župana , gospoñu Vivianu Benussi, 
- načelnika uprave , 
- resorne pročelnike  županijskih upravnih odjela Istarske županije, 
- voditelja  Uprave,   
- predstavnike medija i sve ostale koji prisustvuju . sjednici Skupštine Istarske 

županije 
Moli tajnicu Skupštine, Vesnu Ivančić, da izvrši prozivku vijećnika, što ona i čini. 

 
PRISUTNI – ODSUTNI 
 

 
Red.br. 

 
 VIJEĆNIK 

 
LISTA 

 
PRIMJEDBE 

1. Vesna Dabo-Vlahović IDS – HNS Odsutna (O) 
2. Furio Radin IDS – HNS  Odsutan O) 
3. Mirjana Antonelić IDS – HNS  
4. Valter Drandić IDS – HNS  
5. Katarina Nemet IDS – HNS  
6.  Nevija Poropat IDS – HNS  
7.  Tedi Chiavalon IDS  -HNS   
8.  Roberta Lakošeljac IDS – HNS  
9.  Ahmed Makota IDS - HNS   
10. Vojo Kličković IDS - HNS   
11. Tom Bisaku                                                                                                                                                                                           IDS - HNS  Odsutan  
12.  Eda Klapčić IDS - HNS   
13.  Serño Baskijera IDS - HNS   
14.  Serño Rigo IDS - HNS   
15.  Marin Grgeta IDS - HNS   
16.  Alida  Perkov IDS - HNS   
17.  Tamara Brussich IDS - HNS   
18.  Danica Miletić IDS - HNS   
19.  Silvio Brunelli IDS - HNS   
20. Jasna Smojver – Kompas IDS - HNS    
21. Stjepan Mraković IDS - HNS    
22. Evelina Biasiol – Brkljačić HSU – HSLS Odsutna (O) 
23. Ivica Mikulčić HSU – HSLS   
24. Zdenko Plisko HSU - HSLS  
25. Benad Boršić HDZ – HSS    
26. Marino Roce HDZ – HSS   
27. Oliver Gmitrović HDZ – HSS  Odsutan (O) 
28. Zvonimir Čoga HDZ – HSS Odsutan (O) 
29. Nika Krstevski HDZ – HSS  
30. Dino Kozlevac SDP – ZELENI  
31. Josip Anton Rupnik SDP– ZELENI  
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Red.br. 

 
 VIJEĆNIK 

 
LISTA 

 
PRIMJEDBE 

32. Lucija Debeljuh SDP – ZELENI  
33. Maja  Šarić SDP – ZELENI  
34. Plinio Cuccurin  NEZAVISNI  
35. Vlado Ivetić NEZAVISNI  
36. Tullio  Fernetich NEZAVISNI Odsutan (0) 
37. Alen Rosanda  NEZAVISNI  
38. Ivo Uccio Miletić NEZAVISNI  
39. Viktor Krapljanov  NEZAVISNI  
40. Nenad Čendak NEZAVISNI  
41. Gvido Jermaniš NEZAVISNI   
 
 
OSTALI PRISUTNI  
 
VESNA IVANČIĆ,  tajnica Stručne službe za poslove Skupštine Istarske županije, 
MELITA FERENČIĆ,  zamjenica  tajnice  Stručne  službe za poslove  Skupštine Istarske 
županije, 
IVAN KLARIĆ, deb. Stenograf, voditelj zapisnika, , 
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik Upravnog odjela za održivi razvoj Istarske  županije,  
ALEN DAMIJANIĆ, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo Istarske  županije, 
SLAVICA BENČIĆ – KIRAC, pročelnica Upravnog odjela za financije i proračun Istarske 
županije, 
MLADEN DUŠMAN, pročelnik Upravnog odjela za  obrazovanje , sport i  tehničku kulturu 
Istarske županije, 
VLADIMIR TORBICA, pročelnik  Upravnog odjela za kulturu Istarske  županije,   
GROZDANA LOVREČIĆ, pročelnica  Upravnog odjela za prostorno ureñenje i gradnju 
Istarske županije, 
DESA SARVAN, pročelnica Upravnog odjela za  lokalnu i područnu (regionalnu) samoupravu 
Istarske županije, 
SONJA GROZIĆ – ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb 
Istarske županije,  
DENIS STIPANOV- voditelj Službe zaštite i spašavanja pri  Vatrogasnoj zajednici Istarske  
županije,                                                                                                                                                                                                                                      
MIODRAG ČERINA, šef Kabineta Župana Istarske županije,      
ORIANO OTOČAN, pročelnik Upravnog odjela za  meñunarodnu suradnju  i europske 
integracije Istarske  županije 
VIVIANA BENUSSI, zamjenica  Župana Istarske  županije, 
VALERIO DRANDIĆ, načelnik uprave  Istarske  županije 
 

Predsjednik DINO KOZLEVAC,  konstatira  da je izvršenom prozivkom utvrñeno da je 
prisutno  34  od  41 vijećnika, pa Skupština može donositi  pravovaljane odluke.  

Prelazi se na utvrñivanje dnevnog reda.  
Pošto se nitko nije javio za riječ zaključuje  raspravu i stavlja  na glasanje predloženi 

dnevni  red, te nakon  glasanja utvrñuje da je  Skupština sa 28 glasova «ZA», bez  glasova  
«PROTIV», za 9. sjednicu  Županijske skupštine Istarske županije, utvrdila  slijedeći 
 

D N E V N I  R E D 
 

1) Verifikacija skraćenog zapisnika sa 8. sjednice Županijske skupštine Istarske 
županije 

2) Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 
3) Interpelacija o  nepodnošenju Skupštini polugodišnjeg  izvješća  Župana o svom radu  
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4) Program rada  Župana Istarske  županije za mandatno  razdoblje od 2009. do 2013. 
godine : PARTNERSTVO – KONSENZUS  - OTVORENOST 

5) Prijedlog Odluke o davanju  koncesije  na pomorskom dobru  
6) Prijedlog Odluke o prestanku koncesija  na pomorskom dobru 
7) Prijedlog Odluke o osnivanju  Savjeta  za promicanje i  i razvitak znanosti  i visokog  

školstva u Istarskoj  županiji 
8)  Prijedlog Zaključka o dopuni  Zaključka o davanju  suglasnosti  za obavljanje  

sporednih  djelatnosti u marini  Funtana 
9) Prijedlog Zaključka o prihvaćanju  Izvješća o stanju  zaštite i spašavanja  na 

području Istarske županije za  2009. godinu 
10) Prijedlog  Zaključka o prihvaćanju  Izvješću o  radu Zaklade za poticanje 

partnerstva i  razvoja  civilnog  društva Istarske županije za  2009. godinu 
11)  

a) Prijedlog Rješenja o razrješenju  člana Odbora  za  financije i proračun 
b) Prijedlog  Rješenja o imenovanju  člana Odbora za  financije i proračun 

12)  
a) Prijedlog Rješenja o razrješenju  člana Komisije za pitanja i zaštitu  prava 

autohtone talijanske  nacionalne  zajednice 
b) Prijedlog  Rješenja o imenovanju  člana Komisije za pitanja i zaštitu prava 

autohtone talijanske nacionalne zajednice imenovanju  
13) Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja materijalnih i 

financijskih rashoda  centara za socijalnu skrb i pomoći  za podmirenje troškova 
stanovanja korisnicima koji se griju  na drva u  2010. godini   

14) Prijedlog Odluke o kriterijima , mjerilima i  načinu  financiranja   domova za starije i  
nemoćne  osobe u  2010. godini 

15) Prijedlog odluke  kriterijima, mjerilima, načinu  financiranja i rasporedu  sredstava 
za  decentralizirane  funkcije za zdravstvene ustanove u  2010. godini 

16)  Prijedlog Zaključka o utvrñivanju  Popisa prioriteta zdravstvenih ustanova  ra 
raspored  sredstava  decentraliziranih  funkcija  ua     2010. godini 

17)  Prijedlog  Zaključka o prihvaćanju  Programa javnih potreba u zdravstvu i  
socijalnoj   skrbi u Istarskoj  županiji za  2010. godinu 

 
ORDINE DEL GIORNO 

 
a) Verifica del verbale sintetico della VIII seduta dell'Assemblea regionale della Regione 

Istriana, 
b) Domande dei consiglieri, proposte e informazioni, 
c) Interpellanza sulla mancata presentazione all'Assemblea del Rapporto semestrale sul 

lavoro del Presidente della Regione, 
d) Programma di lavoro del Presidente della Regione Istriana per il periodo di mandato 

dal 2009 al 2013: PARTENARIATO-CONSENSO-DISPONIBILITÀ, 
e) Proposta di Delibera sull'approvazione delle concessioni sul demanio marittimo, 
f) Proposta di Delibera sulla cessazione della concessione sul demanio marittimo, 
g) Proposta di Delibera sull'istituzione del Consiglio per la promozione e lo sviluppo 

della scienza e dell'istruzione universitaria nella Regione Istriana, 
h)  Proposta di Conclusione sull'integrazione della Conclusione circa il consenso per lo 

svolgimento di attività secondarie nel Marina Funtana, 
i) Proposta di Conclusione sull'approvazione del Relazione sulla tutela e il salvataggio 

sul territorio della Regione Istriana per l'anno 2009, 
10)Proposta di Conclusione sull'approvazione della Relazione sul lavoro 
     della Fondazione per la promozione del partenariato e lo sviluppo della 
     società civile nella Regione Istriana per l'anno 2009, 
11) 

1) Proposta di Provvedimento sulla destituzione del membro del Comitato per le 
finanze e il bilancio, 
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2) Proposta di Provvedimento sulla nomina del membro del Comitato per le 
finanze e il bilancio, 

12) 
a) Proposta di Provvedimento sulla destituzione del membro della Commissione 

per le questioni e i diritti della comunità nazionale italiana autoctona, 
b) Proposta di Provvedimento sulla nomina del membro della Commissione per 

le questioni e i diritti della comunità nazionale italiana autoctona 
13) Proposta di Delibera sui criteri, le misure e la modalità di finanziamento 
      delle uscite materiali e finanziarie dei centri di previdenza sociale e dei 
       sussidi per il sostenimento delle spese d'abitazione degli utenti con 
       riscaldamento a legna nel 2010  
14) Proposta di Delibera sui criteri, le misure e le modalità di finanziamento 
      delle case per anziani e infermi nel 2010, 
15) Proposta di Delibera sui criteri, le misure e le modalità di 
       finanziamento e la disposizione dei mezzi per le funzioni 
      decentralizzate per le istituzioni sanitarie nel 2010, 
16) Proposta di Conclusione sulla determinazione della Lista delle priorità 
      delle istituzioni sanitarie per la disposizione dei mezzi delle funzioni 
      decentralizzate nel 2010, 
17) Proposta di Conclusione sull'approvazione del Programma dei 
      fabbisogni pubblici nella sanità e nella previdenza sociale nella Regione 
      Istriana per il 2010. 

 
 DD – 1  VERIFIKACIJA SKRA ĆENOG ZAPISNIKA SA 7. 
                   SJEDNICE  ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE I STARSKE 
                   ŽUPANIJE 

 
           Skupština je bez primjedbi sa 34 glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŽANIH» glasova , usvojila 

 
  SKRAĆENI ZAPISNIK  
       
     sa 8. sjednice  Županijske skupštine  Istarske   županije 

 
           AD – 2 PITANJA VIJE ĆNIKA, PRIJEDLOZI I INFORMACIJE  
 
            Redoslijed za postavljanja  vijećničkih pitanja  na 9  sjednici Skupštine Istarske  
županije je  slijedeći: 

1. Klub vijećnika HDZ-HSS 
2. IDS-HNS 
3. Klub nezavisnih vijećnika NLPC 
4. IDS-HNS 
5. HSU-HSLS 
6. SDP- ZELENI i opet redom HDZ-HSS.   

Za  postavljanje vijećničkih pitanja javili su se : Marino Roce, Nenad  Boršić, Vlado 
Ivetić, Josip Anton Rupnik, Alida Perkov, Vojo Klićković,  Nevija Poropat, Viktor Krapljanov, 
Marin Grgeta. 
 
MARINO ROCE : 
 
 Gospodine predsjedniče, gospodine Župane, kolegice i kolege vijećnici. 
 Postavio  bih  2 pitanja. 
 Oba dva pitanja bih uputio  predsjedniku Skupštine Istarske  županije. 
 Prvo pitanje. 
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 Na koordinaciji klubova vijećnika  smo se  dogovorili da ćemo dobiti informaciju o  
«Glasu Istre» i pozajmicama javnih poduzeća «Glasu Istre». U  meñuvremenu u emisiji  
«Hrvatska u  živo» jedna je novinarka «Glasa Istre» izjavila  da je  «Glas Istre» počeo lošije 
poslovati nakon  što je  postao   glasnik IDS-a  i  da su javna poduzeća davala  pozajmice 
«Glasu Istre» po političkoj odluci IDS-a, pa bih vas, kao predsjednika  Skupštine Istarske  
županije, zamolio  da to komentirate i da li imate saznanja koje su to bile političke odluke 
prema  Nadzornim odborima ili Upravama  tih tvrtki ili koje tvrtke su bile u to uključene. 
Valjda će izvješće o tome biti podneseno.  
 Drugo pitanje. 
 Čitajući u medijima vašu izjavu , gdje vas je  novinarka pitala  vezano uz vatrogasna  
vozila, izjavili ste - odnosi se na  Saborsko povjerenstvo  koje obrañuje taj predmet, - da je 
USKOK utvrdio da je proveden natječaj prema zakonu, što  vjerujem da je to tako, pa bih vas 
upitao, jer smo ipak  prihvatili projekt koji je započeo za vrijeme  SDP-eove Vlade, kada je 
odabran izmeñu  dva programa Mercedesa i IVECO, program Mercedesa, a poslije je  iduća 
Vlada oformila  fond koji je 50 %  financirao ta vozila i osigurao  garancije. Da  smo uzeli 
jedan dio tog projekta, jer cijeli projekt nismo mogli uzeti u Istarskoj  županiji od  32 vozila, 
znači pola, da li  bi ipak značilo: 

1. da sigurno  ne bismo bili lokalnu upravu opteretili  garancijama, jer  se  garancija  
davala  sa nivoa  Vatrogasne zajednice Hrvatske i države Hrvatske i 2. da li bi tada 
lokalne uprave ipak bile oko 20  do 25 %  manje financijski opterećene za  nabavku tih 
vozila, to jest Vatrogasna zajednica, a ujedno lokalna samouprava.  
 Evo, toliko. Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Da li dozvoljavate da na prvo pitanje odgovori  Župan ili da vam odgovorim ja ? 
 /M. Roce : Ja sam postavio vama pitanje da pismeno  odgovorite, jer imate to u 
nadležnosti Skupštine/.  
 U skladu s našim dogovorom točno je rečeno što ste rekli. 

Obzirom da nismo imali sve relevantne informacije smatrao sam da ne  mogu to 
staviti  kao toku dnevnog reda na sjednicu Županijske skupštine, a kroz medije je bila  najava  
da će se na sjednici  Županijske skupštine tražiti informacija o tome. 

 Ako gospodin Župan ima cjelovitu informaciju, imamo je, on je može dati, ako 
prihvaćate da dade tu informaciju.  
 Kada ćemo imati cjelovitu informaciju onda ćemo moći o tome razgovarati.  
 Mogu odmah odgovoriti na drugo pitanje, pa ću vama dati riječ. 
 Što se tiče prvog  pitanje  to se  vuče od 2004. i 2005. godine. Ova  Skupština je 
imala  Interpelaciju, donijela je zaključke, nadležna tijela su dva puta  vršila  izvide i uvide u 
to. Državna komisija za kontrolu javne nabave se opredijelila. Upravo je u toku postupak na 
Povjerenstvu za sukob interesa. Prema tome  Program  i cijela priča je kompleksnija, nije 
jedno značajna. Stojim  iza svake točke od a) do z) ako  ste interpretirali moju izjavu  u 
«Glasu  Istre». I to je sve ono što mogu  reći u ovom momentu. Radi se o objedinjenoj  
nabavi svih  vatrogasnih zajednica, općina, gradova, Vatrogasne zajednice županije na  
području Istre. Svatko je naručio svoja vozila i svatko plaća svoja vozila i do pravorijeka 
Povjerenstva za sukob interesa mislim da je to  dovoljno.  
 Hvala.  
 Gospodine Župane izvolite , imate riječ.  
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
  
 Poštovane  dame i gospodo, signore  e signori ! 
 Dozvolite mi da  vas najprije najsrdačnije pozdravim i  da zaželim dobar rad ove  
Skupštine. 
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 Gospodine predsjedniče, ja sam zamolio  da dobijem  riječ zato što gospodin Marino 
Roce stalno govori o politici IDS-a, a vas poziva  da govorite, a vi ste ipak  član SDP-ea, 
nemojte mi zamjeriti što to tako kažem. Gospodin Marino Roce, vjerojatno to zna, možda je 
zaboravio da su to dvije  različite  stranke koje dobro surañuju, naročito kada je u pitaju 
promjena  politike u  ovoj zemlji, a to je politika  HDZ-ea, ali  neću o tome govoriti, naravno, 
nego  ću govoriti upravo o onome što ste rekli.  
 Nema nikakve političke odluke bilo koga, niti  političkih  pritisaka na bilo koje javno ili 
drugo poduzeće u Istri  kada su u pitanju poslovni odnosi sa «Glasom Istre». Naravno da je  
«Glas Istre» itekako  važno poduzeće u Istri. Zapošljava preko  400 ljudi, preko  400  obitelji 
dobiva kruh u  «Glasu Istre», a onda  indirektno i mnoge još obitelji koje su povezane  
poslovno s «Glasom Istre». I u tom kontekstu, kao  Župan koji je bio  informiran o 
problemima poslovanja toga Društva, kao što sam bio informiran o problemima poslovanja  
Istarske banke svojedobno, koju smo spasili i pomogli  da spasimo, a ta ista Istarska  banka  
spašavala je mnoga poduzeća u Istri, «Uljanik», «TDR»,  i mnoga  druga poduzeća vrlo bitna 
za Istru, ali  smo se mi uključili i  spasili Istarske  banku svojedobno, barem utoliko što  nisu 
propali novci u toj  banci od komitenata i to  od  fizičkih i  pravnih  osoba.  
 Ista je ili  slična situacija je bila i sa «Glasom  Istre». Pa  ja sam valjda najviše 
napadan čovjek u toj novini  bio zadnjih  20  godina. Nañite mi nekog  tko je  više napadan 
imenom i prezimenom, a da ne govorimo o  programima i projektima koje  sam iznosio  na 
sjednici ove  Skupštine i inače u javnosti upravo od tih novina. Ja bih  trebao biti  najviše 
zainteresiran ustvari kada bih bio hulja da ta novina  nestane, je oni i danas pišu ono to oni 
misle da je  istina, a vjerujem i znam  da mnogo toga što i danas pišu  nije istina. Ali, to je 
njihovo pravo. U novinarske slobode  nećemo ulaziti, ali u  opstanak jednog poduzeća i 
420 ljudi dozvolite  da o tome  trebamo  razgovarati. 

 U tom kontekstu je bio moj angažman u jednom  dijelu kada me se pitalo što ja 
mislim da li treba dati pozajmicu  «Glasu Istre» ili  ne. Kada me se pitalo ja sam rekao  da, ali 
nisam  rekao ni koliko  ni pod kojim uvjetima  niti bilo  nešto drugo. Za neke stvari  sam bio 
informiran, za neke stvari  ne treba Župan biti informiran. Uostalom komunalna poduzeća su 
u vlasništvu gradova i to većina tih poduzeća koliko ja znam, a ne mislim da znam sve. 
Vjerojatno znam dosta, ali ne znam da li znam sve, ta poduzeća su u vlasništvu općina i 
gradova i Župan, - morate znate, naročito vi  iz opozicije, i tu  ste isti HDZ-e i Ladonja, 
apsolutno ste isti,- u ovoj  županiji je  demokratski izabran župan, sa  demokratskim 
manirima i primus inter pares, a ne gazda ove  županije, kao što  bi  očito neki htjeli biti u 
ovoj  županiji, jer  to nije  tako. Dok je  Jakovčić Župan ova  će se županija voditi  
demokratski, na pošten i odgovoran način, pa makar i komunalna  i javna poduzeća u nekim  
situacijama pomagali privatnom  sektoru. To je naša politika. Tako  želimo  raditi. Kada 
grañani  budu mislili da je to loše  bit  će izabran netko drugi. Za sada se ta politika  
nagrañuje na način  da se većinom  glasova za  nas koji provodimo takvu politiku.    
 Na kraju  želim reći  da ćemo pomagati  druga poduzeća i to uvijek i svugdje, 
poduzeća koja zapošljavaju veliki broj  ljudi, pogotovo  jedan  «Uljanik», koji  nam je  na srcu, 
s kojim  ćemo imati nekoliko  velikih projekata, nadam se  i u smislu  naše političke pomoći 
«Uljaniku»  da uñe na neka tržišta  van Evrope. Isto  ćemo činiti sa našim  turističkim 
tvrtkama, jer im  treba pomoć javnog sektora. Isto  ćemo činiti  as tvrtkama, kao što su  
Cimos, kao što je  TDR, jer ćemo im pomagati dje god možemo, jer su naša poduzeća i 
trebaju tu  pomoć, nekima  više, nekima  manje, ali  onima kojima treba puno, ako možemo i 
ako to ne dovodi u opstanak javni sektor, mi  ćemo pomoći, jer  mislimo da to vrijedi činiti. 
Kao što pomažemo i male obrtnike, srednje i malo poduzetništvo, naročito  malo 
poduzetništvo i obrtništvo. Dok ih drugi neki  ucjenjuju, pa i ucjenjivali su  i «Glas Istre» u 
poslovnoj politici. Neki su ucjenjivali  «Glas Istre», ali  to neka pišu  novinari  «Glasa Istre», 
jer vjerojatno znaju više i bolje od mene. Ali, moja procjena i ocjena je bila  da su neku 
ucjenjivali «Glas Istre», izmeñu ostalog u  poslovnom dijelu rada «Glasa Istre». 

 I  ako sam uspio nešto pomoći  drago mi je. I  ako  će «Glas Istre» opstati 
zahvaljujući dijelom i mojoj intervenciji drago mi je, a to što  će me «Glas Istre» i dalje  
napadati i neodgovorno pisati  često o mnogo dobrim temama koje  mi  činimo u ovoj  
županiji, žao mi je zbog toga, ali  s tim treba živjeti i ja  ću znati  živjeti i nositi se s time.   
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DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Imate li potrebu uzeti  riječ ? 
 Izvolite, gospodine Roce, imate riječ. 
 
MARINO ROCE : 
 
 Ja sam dobro postavio pitanje predsjedniku  Skupštine Istarske  županije, jer  mislim, 
ako ima ono što smo mi tražili na koordinaciji, a izgleda da danas nećemo  dobiti izvješće da 
li ima javnih  poduzeća koja su posuñivala novac, s kojim uvjetima i pod kojim uvjetima, to je  
bio dogovor na koordinaciji, onda  sam ujedno tražio i od predsjednika  Skupštine Istarske  
županije da  izjavu novinarke «Glasa Istre» komentira, jer  ipak ta javna poduzeća jednim 
dijelom su u prvom redu odgovorna ovoj Skupštini, pa mislim da je na to pitanje  trebao 
odgovoriti predsjednik  Skupštine ako ima  saznanja, ako  ne  mogao je reći da nema  
saznanja. 
 Na  drugo pitanje ipak  nisam dobio odgovor. Ja  sam pitao: da li bi bilo  20 % manje  
financijskih obveza, a  potvrdio sam  sve što ste rekli u »Glasu  Istre»,  vjerujem da je  točno, 
nego je bilo pitanje s druge strane da ipak  smo imali rješenje  kojim smo mogli jedno  20 do  
25 %  jeftinije proći u  Istarskoj  županiji u globalu,  ne pojedinačno. 
 Ja bih molio da te odgovore date pismeno.  
 
DINO  KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Imam pravo na dopunski odgovor. 
 Počelo je  sa 100 %, 80 %,  50 %, 20 %, vi to jako dobro znate u ovih  5 godina, sve 
što sam  imao  reći rekao sam  do danas nadležnim  tijelima,  strukturama, Povjerenstvu za 
sukob interesa. Ova Skupština je o tome raspravljala i više nemam što  reći po tom pitanju.  
 Izvolite  gospodine Jakovčiću, imate riječ.  
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Poštovani gospodine  Roce. 
 Pa  vi koristite  sve službe, imate u rukama sav represivni aparat i možete dići do bilo 
koje informacije kad  god  želite., pa nemojte misliti da to ne znamo, to jako dobro znamo.  
 Što sada  to činite i iznosite. Hvala Bogu da imamo jednu takvu opoziciju. Iznosite  
nešto što je toliko puta prožvakano, što su  sve službe ovoga  svijeta već prožvakale, 
naročito  Hrvatske, i to zbog vaših utjecaja i zbog vaše inicijative  prežvakavali kada su u 
pitanju  vatrogasna  vozila. Pa dobro je  da imamo takvu opoziciju koja  nema  teme, nema 
argumenata da bi se suprotstavila  poziciji u ovoj Skupštini Istarske županije. 
 A što se tiče  Izvješća, pa dajte poštujte procedure, poštujte  činjenicu da je netko 
vlasnik i  ako vi mislite i trebate neku informaciju  dobiti, pa pitajte, pitajte takvo jedno 
poduzeće neka vam daje informacije, neka  vam podastru podatke, ali nemojte misliti da ja 
ne znam da vi te podatke  već odavna imate, jer znamo kako dolazite do tih podataka. 
 
DINO KOZLEVAC :  
 

Zahvaljujem. 
Na redu je Klub vijećnika IDS-HNS. 
Riječ ima vijećnik  Marin  Grgeta. .  

 
MARIN GRGETA : 
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 Poštovani gospodine predsjedniče, poštovani gospodine  Župane sa  suradnicima, 
kolegice i kolege ! 
 Ja imam  dva pitanje.  
 Jedno kratko, drugo  ću morati objasniti kontekst, ali nastojat ću  biti u poslovničkom  
vremenu. 
 Prvo pitanje. 
 Da li ima kakvih novosti vezano za izgradnju  pulskog sveučilišnog kampusa. 
 Naime, u medijima  se  pojavila  informacija da je  najnoviji problem sporni  aneks 
Ugovora koji je  Grad Pula trebao potpisati sa  Ministarstvom regionalnog  razvoja, pa je 
pitanje :  da li se opet  potvrdila ona tisućljetna sumnja u Danajce  čak  kad i darove donose  
/timeo                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        
Danaos  et dona  ferentes «Bojim se Danajaca, to jest  Grka, čak i kad nose darove  (stih iz 
Vergilijeve  Enejide koji se odnosi  na trojanskog konja).. 
 A  drugo se  pitanje  odnosi  na jednu  vrlo aktualnu i važnu temu. 
 Naime, pitanje je  : da li  županija ima evidenciju zemljišta koje je u vlasništvu općina i 
gradova, a koje koriste  turističke firme, i ako  nema, moji je prijedlog  da se ono čim prije 
izradi te da se formira zajednički stav po  tom iznimno  važnom pitanju i problematici. 
 Napominjem, riječ je o zemljištu u vlasništvu općina i gradova, a ne u takozvanom  
turističkom  zemljištu oko kojeg su se jalovo lome koplja  još od pretvorbe  naovamo.   
 Isto pitanje je posebno aktualno zbog situacije u Vrsaru. Naime, Maistra koristi  
tridesetak hektara  općinskog zemljišta odvijajući plaćati zakup. Izmeñu Maistre i Općine 
Vrsar vode se dva sudska  spora. Jedan zbog neplaćanja zakupnine zato jer  se radi o više 
od  52.000.000,00 kuna duga, te jedan koji je pravomoćno okončan u korist Općine  Vrsar o 
kojem Maistra spori Općini Vrsar vlasništvo toga  zemljišta. Pravomoćnu drugostupanjsku  
presudu smo dobili krajem prošle godine. 
 Upravo nakon te presude iz kraja prošle godine krenuo je pravi  štampedo Maistirnih  
aktivnosti koje dokazuju  da je krajnje  vrijeme da zbijemo redove i da Vrsar ne ostane, kako 
mi tamo volimo reći, usamljeno Galsko selo u  borbi protiv  Rimskog  okupatora u vidu Adris  
grupe ovog puta. .   
 Naime, Maistra je najprije posla psima  s elementima ucjene  svojim zaposlenicima s 
područja Vrsara te vijećnicima Općinskog  vijeća Općine  Vrsar te najavila privremeni 
prestanak korištenja zemljišta oko kojeg se vode sporovi što se lako da protumačiti kao 
neotvaranje turističkih objekata, što se već dogaña, budući da izgleda da je otkazana 
Istarska  rivijera u Vrsaru po prvi puta u zadnjih  30 godina i  da neće otvoriti  hotele, što je  
evidentan pokazatelj  delirija svemoćnosti  u koji su očito zapali pojedinci koji vedre i oblače 
u toj  Adris  grupi, koji si uzimaju za pravo iz   pozicije svoje ekonomske moći  raditi na 
vlastitu  štetu kako  bi došli do  nečeg što im ni po zakonu ni po pravdi  ne pripada, kockajući 
se s   egzistencijom  malih ljudi.  
 Iz Vrsara proručuju da neće pristati ni na kakve ucjene. Osobno bih dodao da  
poslovna  etika  koju  su moguće izgrañivali  kroz  duhansko tržište na  brdovitom Balkanu 
(D. Kozlevac : Molim vas...) ne pale poli nas  ili barem da ćemo učiniti  sve  da ne upali. 

 Primjer dobre prakse bi mogao biti slijedeći. 
Monperin iz Bala plaća  1.500.000,00 kuna godišnje Općini Bale... 
/D. Kozlevac : Ja  vas molim da privedete pitanje  kraju/   

...za 12 hektara zemljišta u kampovima  Kolone i Sanpolo, zemljište koje je višestruko  
neatraktivnije od onoga o kojem je riječ u Vrsaru. 
 Gospodo iz Saveza za promjene dajte da ista pravila vrijede za  nas, za vas i za nas 
obične smrtnike i dajte malo manje licemjerja u vašoj  retorici. 
 Općina Vrsar ne ušpara  52.000.000,00 kuna  u nekoliko stoljeća objedinjene nabave. 
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Moram reći da je to  bila mala zloupotreba pitanja s komentarima.  Ja vas molim da 
se pridržavamo Poslovnika. 
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 Tko  će odgovoriti  na postavljeno pitanje ? 
 /I. Jakovčić : Sa zadovoljstvom/. 
 Izvolite gospodine Župane, imate riječ.  
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Sa zadovoljstvom  ću odgovoriti zbog prvog  pitanja, a naravno, svi ste pomislili  da 
mislim na  drugo pitanje. 
 Naime, želim vas sa zadovoljstvom upoznati  da je napokon problem koji se tiče 
nastavka, bolje rečeno početka prave  gradnje  Sveučilišnog   campusa u Puli  razriješen. 
Bilo je dilema i trilema kako postaviti  financiranje ovog  dijela koji se tiče  studentskog  
standarda zbog prijašnjih ugovora i  potrebe da Grad Pula bude   nositelj  čitavih  ulaganja. 
Na kraju je nañeno  jedino po meni zaista pametno rješenje  da Sveučilište u Puli  bude 
nositelj ulaganja u Sveučilišni campus i to su prihvatili u  nadležnim  Ministarstvu, 
Ministarstvu  regionalnog razvoja i Ministarstvu  prosvjete i znanosti i Grad Pula  i u tom 
kontekstu  će mogu  reći napokon biti razriješeno pitanje izgradnje studentskog standarda 
kako Doma tako i menze u Sveučilišno campusu u  Puli.  
 Što se tiče vašeg drugog pitanja ja mogu samo konstatirati da ste vi zaista već dali 
dosta komentara i ja neću duljiti u tom kontekstu, jer  se slažem sa svima što ste rekli. 
Očekujem da će Maistra  platiti ono što treba platiti Općini Vrsar. Posebno sam se angažirao 
da  nañemo rješenje kako prevladati ovu situaciju, ali nikada neću prihvatiti logiku da ono što 
je netko dobio ne želi platiti, ono što netko mora platiti ne želi platiti. Ja to neću nikada 
prihvatiti i zato ću stati solidarno uz Općinu  Vrsar i uz zahtjeve  Općine Vrsar da se  nañe 
načina kako s jedne strane financijski  ne opteretiti Maistru da bi  došla u situaciju da ne 
može poslovati, jer  s te strane treba biti korektan prema  Maistri, ali s druge  strane Maistra 
treba priznati dug, a ne voditi se nekakvom drugom politikom, nego treba platiti dug, a 
modalitete, načine, rokove itd., mislim da treba dogovoriti. U tom kontekstu javno  želim 
pozvati Općinu Vrsar  da bude  spremna na dogovore i na kompromise, ali isto tako želim 
javno  pozvati Maistru i sve njene vlasnike da isto i oni budu spremni na kompromise, jer je 
to dobro za Maistru, jer je to dobro za zaposlenike  Maistre, jer je to dobro za Vrsar, za  
Općinu  Vrsar i  žitelje Vrsara i Funtane. 

U tom kontekstu  moj javni poziv i  ako se misli da mogu nešto pomoći u svemu tome, 
već sam bio uključen, spreman sam i dalje tražiti rješenja, jer ponekada, kao što vidite, javni 
sektor  i privatni  sektor,  pozovu  i Župana  da im pomogne  u  traženju rješenja.  Ja sam to  
spremam činiti, ali neću nikada činiti  nauštrb javnog interesa. To ne dolazi u obzir, kao  što 
nije u  slučaju  «Glasa Istre»  to i  neću nikada dozvoliti  da javni interes prevlada privatni 
interes ni u pitanju  «Glasa Istre», ali Boga mi  ni u pitanju  Maistre., pa se neke paralele koje 
ovdje tko je dovoljno jasan i mudar mogu se  na  neki način čak  i povući. 
 Evo, toliko. Ja  se nadam da ste zadovoljni s mojim odgovorom, a s onim što ste vi 
rekli moram reći  da se uglavnom, nažalost,  slažem. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Imate pravo  na dopunski  odgovor. 
 /M.Grgeta : Nema  potrebe/. 
 Hvala lijepa. 

Ukupno vrijeme je ušteñeno.  
 Riječ ima u ime Kluba  nezavisnih  vijećnika  NLPC vijećnik  Viktor  Krapljanov. 
 
VIKTOR KRAPLJANOV :  
 
 Poštovani predsjedniče, Župane sa suradnicima i kolege ! 
 Ja bih imao  dva pitanja. Jedno  će biti nadovezano  na  pitanje gospodina Marina 
Rocea. 
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 1. Pitanje upu ćujem Županu 
U javnost su izašle informacije o postojanju pozajmica koje su od strane tvrtki u 

javnom (gradskom i županijskom) vlasništvu odnosno županijskih institucija plasirane 
privatnim tvrtkama. Tražim informaciju u kojoj će biti obuhvaćene sve pozajmice koje su 
od strane Istarske županije, županijskih institucija te tvrtki u njenom neposrednom i 
posrednom vlasništvu odobrene privatnim tvrtkama. U informaciji trebaju biti sadržani 
podaci o:   
     - iznosima odobrenih pozajmica 
     - trenutnim saldima tih potraživanja (glavnice i kamata) 
     - ugovorenim rokovima vraćanja 
     - kamatnoj stopi  
     - ugovorenim instrumentima osiguranja povrata 
     - pribavljenim instrumentima osiguranja povrata  
     - odlukama ili nekom drugom osnovu temeljem kojih se pristupilo ugovaranju  
pozajmica .  
 Govorimo o vašem  odgovoru da bi  trebali po meni svi to znati ako je bilo pozajmica. 
Ujedno tražim da odgovor bude dostavljen i u pismenoj formi. 

 
2. Pitanje tako ñer  upu ćujem Županu 

S obzirom na to da Istarska županija daje suglasnost na prostorne planove općina, pa 
je tako dala suglasnost i na Prostorni plan Općine Marčana, pitam Vas da li je Županija imala 
saznanja o tome da je niz pravnih osoba te fizičkih osoba koje nemaju prebivalište u Općini 
Marčana stekao vlasništvo nad zemljištem na području te općine u razdoblju koje je 
neposredno prethodilo donošenju novog Prostornog plana, a koje je zemljište novim 
Prostornim planom prenamijenjeno u grañevinsko te su takve osobe time stekle znatnu 
imovinsku korist 

Ako je moguće želim i  na ovo  pitanje dobiti odgovor  u pisanoj formi. 
 Hvala. 
 
DINO KOZLEVAC :  
 
 Zahvaljujem.  
 Izvolite gospodine  Župane, imate riječ.  
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 

Što budem mogao po prvom pitanju ću  vam  svakako  pripremiti pisani odgovor.. 
 Što   se  tiče drugog pitanja,  malo prije ove  sjednice  Skupštine Istarske županije,  
jer ste to vi  to navodno najavili na nekoj  pressici  da ćete me pitati nešto  vezano za  Općinu 
Marčana, pa sam  dobio jedan SMS, pa  ću vam ga pročitati, ali molim da ga zajedno 
provjerimo, jer ne bih  htio nekoga optužiti, ali provjerio sam i  rekli su mi da je istina.  
 Nositelj liste Ladonje za  Marčanu  Laris i njegov otac Josip Krelja, vlasnici su parcela  
2215, 2215/ kroz itd.  tražili su  urbanizaciju za svih  17.880 m2, urbanizirano je 8.075 m2. U 
Planu  bivše Općine Pula je  bilo  764 m2. 
 To je ono što sam ja dobio SMS-om. Ja  ne znam da li je to istina. Provjerio sam  
čovjek koji mi je to poslao je  vjerodostojna osoba.   
 Time  ne želim prebaciti lopticu na vas, samo  želim reći da je dobro pomesti najprije 
ispred svog  dvorišta ako već  želiš mesti pred nekim tuñim dvorištem i da se na to naučimo 
u ovoj Županijskoj  skupštini. Mislim da  je to dobro za svih nas. 

 Meñutim, ono što je  najviše bitno, u Prostornom planu Općine  Marčana za  50 % u 
odnosu na ono  što je nekada predviñao  Prostorni plan Skupštine općine Pula,  smanjeno je 
grañevinsko i drugo područje. 

Zbog ovakvih interpretacija Prostornog plana bio je  dva puta inspektorski nadzor u 
Marčani i nisu utvrdili ništa krivoga.  
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Ministarstvo, kao što znate, barem malo poznajete proceduru, takoñer nakon našeg 
Zavoda za prostorno  planiranje u Istarskoj  županiji  daje svoje stavove i mišljenja. I na 
koncu ako je  50 % smanjeno  grañevinsko područje znači da je netko razmišljao i o tome  
kako pokušati zaštititi neke prostore koje je netko prije toga htio previše urbanizirati. Možda i 
nije htio previše urbanizirati, ali  Općina Marčana  se odlučila da na nekim lokacijama  koje 
su njima  atraktivnije nego što je očito bila Duga uvala, urbanizira zemlju i moguće  da je i 
ovaj  vaš  gospodin, čelnik Ladonje u Općini Marčana, dao zahtjev da  se urbanizira njegovo 
zemljište. Ja to doživljavam  sasvim ljudski. Čovjek možda ima parcele kraj mora koje  vrijede 
malo, možda se tamo može izgraditi neko turističko naselje, nešto drugo, pa bi htio zaraditi 
neki  šoldo  i vaš  član, nositelj liste Ladonje u  Općini  Marčana, sasvim legitimno traži 
urbanizaciju zemljišta. Gospodin Marijan Kostešić i drugi koji su vijećnici, većina u Općini 
Marčana, su mislili da  17.880 m2 je vjerojatno previše  pa su urbanizirali nešto manje. 
Možda su to učinili za nekog  drugoga, ja to ne znam. Ja sam ovo  saznao samo zato da bi 
se vidio apsurd pomalo i vaših pitanja, jer vaši ljudi sudjeluju u tome pa dajte budimo si onda 
potpuno otvoreni, recite  ako vi milite  da je netko došao do  nekakvoga  bogatstva 
protuzakonito, imamo tu službe, prije sam spominjao tko je dobar sa njima, pa ajmo to 
odraditi da vidimo tko tu krade, tko tu donosi neke odluke koje nisu u  redu, ali nemojmo, ako 
je zaista  sve po zakonu u redu, optuživati  unaprijed  nekoga i prizivati nekakve  fantomske 
priče  Barbarige i Dragonere  ili nečega sličnoga. Pozivam vas da zajednički provjerimo da li 
je vaš član, nosilac liste Ladonje,  zaista u ovoj situaciji ili nije, pa  da  vi malo počistite pred 
vašim pragom, pa ako smo mi nešto  sagriješili ili neki drugi sagriješili, osobno 
pretpostavljam da nisu, jer dva puta inspekcijski nadzor, Zavod za prostorno planiranje, 
Ministarstvo itd., dosta je  procedura  stroga,  ako  želite ajmo to provjeriti još jedanput pa  
ćemo znati tko je  tko, ki ča dela itd.  

Evo, s moje strane za sada toliko.   
 Što se tiče prvog  pitanja, da ne ispadne da sam ga samo  preskočio, jer je ono  vrlo  
važno, ja ću  vam  informacije do kojih mogu  doći  pripremiti i vi  ćete ih dobiti. Nemamo što 
skrivati. Naše su ruke potpuno čiste.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Imate pravo na  dopunski odgovor.  
 Izvolite gospodine Krapljanov, imate riječ.  
 
VIKTOR KRAPLJANOV : 
 
 Ne znam zašto se gospodin Župan osjetio dosta   napadnut. 
 Mi smo samo pitali, jer imamo nekakve  informacije, standardne one prije i poslije  
urbanističkog plana, da su se  dešavale neke nove urbanizacije. Da li je netko u tome što ste 
prije  spomenuli ne znam. Mi smo samo pitali da li se to može provjeriti i pogledati. Nikakvo 
drugo pitanje nije bilo upućeno.  
 A što se tiče SMS-a,  kada  bi moja  žena  čitala moje  SMS-ove, ja već odavna  ne 
bih bio oženjen. Hoću vam reći  da ima  jako puno zločestih i lažnih  SMS-ova. To sam htio 
reći. 
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Imate li potrebu još nešto  reći ? 
 Nema. 
 Na redu je Klub  vijećnika IDS-HNS. 
 Riječ ima  gospoña  Alida  Perkov. 
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ALIDA PERKOV: 
                                                                                                                  
Poštovani gospodine predsjedniče, gospodine Župane, dame i gospodo vijećnici ! 

 Pitanje upućujem gospodinu  Županu Ivanu Jakovčću.  
 Gospodine Župane, Općina Ližnjan i investitor  Dražen Ladić pribavili  su svu 
dokumentaciju koja je tražena, riješili su sva imovinsko-pravna pitanja i cjelokupna  studija za 
početak radova je gotova. Investitori  su bili uvjereni  da će se napokon  krenuti sa  radom u 
prvoj polovici  2010. godine. No, projekt od interesa za  Republiku Hrvatsku je zaustavljen. 
Ukoliko ne  bude konkretnog odgovora od resornog Ministarstva i  nakon 10  godina  čekanja 
investitor odustane od izgradnje Općinu  Ližnjan, ali i Istarsku  županiju čeka izmjena 
Prostornog plana, a u konačnici  gubitak  važne investicije i pripadajućih pozitivnih  
kolateralnih  gospodarskih  efekte, koje, da imamo  vremena, bih vam sve pročitali što bismo 
izgubili kada bi se to desilo 

Dakle, pitanje gospodinu  Županu : što se misli  na razini  Istarske  županije poduzeti  
da se konačno krene u realizaciju projekta..    
 Evo, ja sam iz  Ližnjana i  budite uvjereni da je to nama od krucijalnog pitanja za 
razvoj  Općine. 
 Hvala lijepa.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Izvolite  gospodine Župane, imate riječ.  
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Poštovana gospoño Perkov,  znam na što ciljate, meñutim, zbog  javnosti ipak da 
kažemo da  se radi o  projektu  izgradnje  golf igrališta na Marleri, kojeg je pokrenuo 
gospodin Dražen  Dražić prije više od  10 godina i koji je sada praktički, kada su dobivene 
sve dozvole i kada su razriješeni  svi  elementi  razno raznih statusa zemljišta koja se nalaze 
na Marleri, preostaje  još jedan  dokument, koji ide za tim da Ministarstvo turizma pošalje 
Vladi zahtjev za promjenu, da Vlada da pravo grañenja, a ne u koncesiju  golf teren. Dakle, 
nešto što je  Vlada već  donijela, odluka koja  već postoji. Apsolutno se više ništa ne traži  
nešto drugo, novo,  nego samo to.  To  stoji kod ministra Bajsa već jedno mjesec  dana, 
možda i više. To što sam sada rekao možda će štetiti investiciji, jer će se možda ministar 
ljutiti na mene, ali  treba reći istinu. Ja sam molio Ministarstvo turizma da se napokon  taj 
zahtjev da na  Vladu. Radi se o investiciji koja premašuje  100 milijuna  €, koja  će zaposliti 
nekoliko stotina  ljudi, koja  će preporoditi  Općinu Ližnjan. Radi se o investiciji koja nam  
nasušno treba u ovo vrijeme duboke ekonomske krize. Meñutim, formalni papiri stoje u 
ladicama. Netko nema vremena , netko možda ne želi , ja i to mogu zamisliti, jer nažalost 
susrećemo se i s time. Ja molim da zaista  svatko  tko može pomogne  u tome. Ovdje je opći 
interes, zaposlit  će se ljudi koji glasaju i za HDZ-e, Ladonju, IDS, HNS, SDP-e. Svi će se 
zaposliti. Dobro, nešto malo više iz IDS-a i  SDP-ea, ali dobro, nema veze. (Smijeh). Šalu  na 
stranu.  
 Želim da zaista unesemo u raspravu i malo drukčije  atmosfere. Vrijeme  je da si 
kažemo istinu. Nemojmo stvarati  bauk oko golf igrališta u Hrvatskoj. Austrija ima  150  golf 
igrališta. Vjerojatno ekološki malo  svjesnije zemlje nego što je Hrvatska, barem takav imidž 
ima. Švicarska ih ima  stotinjak. Vjerojatno nešto ekološki  svjesnija od  nas. Švedska ih ima  
400. Vjerojatno ekološki nešto svjesnija nego što je Hrvatska. Svi Austrijanci, koji imaju  150  
golf igrališta u Austriji, sada nemaju  gdje igrati, možda danas već da,  nego lete u Antaliju, 
Algar i drugdje. umjesto da dolaze u Istru, gdje bi mogli igrati bez ikakvih problema  cijelu 
godinu. Tu su situacije o kojima moramo otvoreno  razgovarati. Pustimo politička uvjerenja, 
štetne priče o tome. Evo, ja sada govorim, vjerojatno mi to više šteti nego  koristi, ali ja  želim 
govoriti istinu, mi  živimo od turizma u velikoj mjeri, 150 igrališta koja postoje u Austriji sva su 
zatvorena cijelu zimu, u Švicarskoj  su zatvorena cijelu zimu. Ja sam bio  u petak u 
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Ujedinjenim narodima u  Ženevi, pa sam išao pogledati  jedno od  najljepših  golf igrališta u 
blizini  Ženeve, zatvorena  golf igrališta. Ti ljudi bi došli k nama. Ne dolaze  k nama, lete u 
Antaliju, Tursku, koja prije  20 godina nije imala ništa od  turizma u Antaliji. Lete u Algar, koja  
prije  20, 25 godina nije imala ništa od  turizma. To su  činjenice. I ako mi  želimo 
konkurentnost  našeg turizma, onda ćemo izmeñu ostalog  izgraditi i golf igralište. I zato  
moja molba i poziv javan ministru  turizma da učini odmah sve što  treba da taj papir doñe na 
Vladu i  da Vlada napokon donese tu odluku  kako bismo zaista mogli zakopati prvu  lopatu u 
Marleri i početi  sa izgradnjom  golf igrališta.(Dakle, nema ništa od izgradnje golf igrališta ako  
ćemo lopatu zakopati, a s čime ćemo raditi!?/ 
  Reći  ću vam jednu anegdotu  i time  završavam. Kada smo potpisivali odluku,- ne 
znam kako se taj  čovjek zove, relativno je  mlañi  čovjek bio, nadam se da je  živ, - gospodin 
Kalmeta i načelnik Općine  svojedobno  o dodjeli  gospodinu Ladiću projekt, on je  rekao : «E 
moj ljudi kada bite  vi znali koliko smo  končime hitali po toj  zemlji, po tem kapuzu koji je 
resa u Marleri, onda  nebite niš govorili oko golf igrališta, njanke ne znate koliko je končime 
hićeno na tu zemlju». I to je  dio  ekologije, dio ekološke priče. Zaintrigirala me je ta 
istrijanska  logika, jedna priprosta, jedna vrlo prišprosto, jedna vrlo jednostavna logika 
čovjeka koji shvaća  da kapuz jedemo, a vjerojatno travu  na golf igralištu nitko ne jede, osim 
možda koje gliste koje se tamo može pojaviti. 
 Prema tome  htio bih zamoliti svih  da pomognu  da napravimo što je moguće više 
napora  da izgradimo nekoliko golf igrališta kako bi konkurentnost našeg turizma i zimi bila 
dovoljno jaka i velika.     
 
DINO KOZLEVAC :  
 
 Zahvaljujem.  
 Imate li  potrebe dopunskog  pitanja ? 
 /A. Perkov : Nema /. 
 Hvala.  
 Riječ ima predstavnik Kluba vijećnika SDP-ZELENI, Josip  Anton Rupnik.  
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
 
 Poštovani gospodine predsjedniče, Župane  sa svojim suradnicima, kolegice i kolege 
vijećnici, gosti i predstavnici medija ! 
 Ja  bih imao jedno pitanja  sa prijedlogom, a drugo imam prijedlog  sa pitanjem.  
 1. Pitanje i prijedlog. 
 Imam jednu informaciju. Mi smo zeleni vršili jedno ispitivanje, potpisali smo čak 
peticiju. 
 Da li postoji mogućnost da se u Rovinjskom  selu  pripremi  da se otvori zdravstvena 
ambulanta za  selo, jer Rovinjsko selo ima  oko  1500  stanovnika. Jasno, za vrijeme turizma 
ima ih čak  oko  2000  stanovnika.  To mjesto nema  ambulante. Ima dosta  starije generacije 
koje nisu toliko mobilne i problem je njima dolaziti u Rovinj.  S druge  strane imamo 
informaciju da ima mlade populacije, majke  s malom djecom, kojima isto čini problem što 
nema ambulante. A  treće vrlo važan je segment da za vrijeme turističke sezone ima dosta  
turista. 
 Mi bismo predložili da  se otvori ambulanta. Koliko imam  informaciju tamo bi  samo 
trebalo  naći prostor. Liječnički tim bi se platio iz sredstva koja  postoje i jedino je pitanje 
plaćanje  troškova prijevoza  do tog mjesta.   
 Ujedno postavljam pitanje : da li je moguće da se  takva ambulanta u Rovinjskom 
selu otvori, pogotovu  što  znamo  da ima mjesta u Istri, koja  imaju daleko manji broj  
stanovnika, a imaju  svoje ambulante. Predlažemo da ta ambulanta ima dva, tri radna dana u 
tjednu, gdje  bi se ta  funkcija obavljala.  
 2. Prijedlog i pitanje. 
 Evo, sada će biti  15 godina kada sam u ovoj Skupštini predlagao da se raspravi o 
poslovanju  tvrtki u Istri. Tada sam predložio  da se krene  sa tvrtkama koje imaju  preko 100 
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zaposlenih, druga runda  bi bila za  poduzeća sa 20 do 100 zaposlenih ljudi. Tada sam tražio  
da nas se informira  o  sastavu,  vlasničkoj strukturu i članstvu u upravama po tvrtkama. To 
što sam tada predlagao nije realizirano, jer su meritorni državni organi odbili izdati 
informaciju, takvu sam obavijest dobio tada, nisu htjeli  reći vlasničku  strukturu i nisu  htjeli 
reći sastav uprave. Sada smo saznali zašto se to nekada  tajilo. Zato predlažem isti takav 
model  da se ne ponovi  situacija kao zadnji puta slučaj Tvornice  električnih strojeva i  
ureñaja. To je nekadašnja moja tvornica bila, gdje su ljudi putem štrajka  saznali istinu kako  
će izgledati njihova  budućnost, čak nisu znali tko je vlasnik njihov pravi, a pogotovo što ti 
ljudi  nisu primali  plaću, da bi se takve stvari spriječile, ponovno predlažem da se podastre 
informacija da u Skupštini  raspravimo o tim tvrtkama i da  saznamo tko je vlasnik i kakva je 
vlasnička  struktura  tih tvrtki, sastav uprave, da li  ta uprava pruža neku garanciju za 
uspješno poslovanje, da vidimo program rada s nekom vizijom  razvoja i  da li postoji 
mogućnost pomoći takvim tvrtkama od  strane lokalne samouprave, čak  i od strane 
županije, i da vidimo strukturu zaposlenih. Tu pogotovo mislim na broj zaposlenih ljudi na  
neodreñeno i  na odreñeno vrijeme. To bi  bio kao jedan prijedlog, i postavljam  pitanje : da li 
se takav prijedlog može realizirati . To pitam gospodina Župana.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Malo  smo prešli vrijeme, ali pošto   sam tolerirao od početka, neka  tako bude.  
 Izvolite gospodine Župane, imate riječ.  
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Gospodine  Rupnik, želim vam zahvaliti na  pitanjima, naročito  na prvom pitanju, 
zbog senzibilnosti prema socijalnim i zdravstvenim potrebama naših grañana. Mogu  vas sa 
zadovoljstvom informirati  da dobro poznajemo tu problematiku, ne samo u Rovinjskom selu, 
već i u drugim nekim mjestima gdje bi  trebalo  pojačati zdravstvenu uslugu. Svjesni  smo  da 
imamo nekoliko otvorenih pitanja tog karaktera u Istri.  
 Što se tiče Rovinjskog  sela  postoji prostor. Seljani su ga dali  na neki način na 
raspolaganje. S njima sada naša pročelnica upravo vodi razgovore. Ideja je da  dva puta  
tjedno radi  ta ambulanta upravo za one koje su manje pokretni, koji su starije osobe. U tom 
kontekstu  dozvolite  mi da vas o tome informiramo  na narednoj  sjednici  Skupštine možda 
za mjesec i pol  dana ili dva. Tada ćemo konkretnije  razgovarati, jer  me je upravo sada 
gospoña Sonja  Grozić – Živolić informirala  da su  razgovori upravo u toku sa  ljudima u 
Rovinjskom selu i sa mogućnosti kako da ta ambulanta profunkcionira u Rovinjskom selu. 
Nama neće biti problem,  da jednostavnim  rječnikom kažem, opiturati par zidova, namjestiti 
prostor i  važno je da imamo  mogućnost da Rovinjsko selo uñe po kriterijima, i to je taj 
važan  moment koji molim da uzmete u obzir, u  mrežu  gdje  će biti ambulanta. Znači, broj  
ambulanta u Istri.  
 Rovinjsko selo je negdje  na granici tih kriterija u osnovi, koliko sam razumio, ali smo 
zato  da uvijek kada možemo, a mislim da ćemo u ovom slučaju moći, jer ćemo pokušati 
vidjeti sa Gradom Rovinjom na koji način mogu oni pomoći i onda, nadam se, moći do kraja 
vam dati pozitivnu informaciju. 

 U svakom  slučaju poznat nam je problem, znamo o čemu se radi. Kolegica 
pročelnica je u  kontaktu sa grañanima  Rovinjskog sela i to sa onima koji su tamo u 
njihovom Mjesnom odboru . Ja se nadam da će oni već  za mjesec dana dva dati i prijedlog 
rješenja, a vi  ćete  dobiti pismeno obavijest kada to bude. Gospoño Sonja uzmite u obzir 
pitanje gospodina vijećnika i molim vas da mu odgovorite na to pitanje.         

Gospodine Rupnik  kada govorite o poduzećima da li ste mislili isključivo  da državna  
poduzeća, niste mislili na sva poduzeća u Istri ili.  

(J.A. Rupnik : Mislio sam na sva poduzeća u Istri/.  
Možda bi otkrili  tko je  sve vlasnik raznih poduzeća kada došli do kraja, tko zna što 

bismo saznali. Šalu  na stranu. 
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Ono što mogu učiniti je  pokušati da poduzeća koja  su u državnom  vlasništvu nam 
daju podatke. Mi  neke podatke imamo. Vjerojatno su ti podaci  točni, možda ih  treba 
ažurirati za neka poduzeća, ali mi  ćemo zadužiti Istarsku razvojnu agenciju da vam da te 
podatke. Naš pročelnik za  gospodarstvo, gospodin Damijanić, će u suradnji  sa gospodinom 
Darkom Lorencinom pripremiti sve one podatke  do kojih mi možemo doći kada govorimo o 
poduzećima u državnom  ili pretežitom vlasništvu ili ako hoćete i u javnom vlasništvu. Nema 
nikakvih problema  da doñemo  do podataka poduzeća koja su u vlasništvu  županije, 
možete doći na Internetu, ali  i drugih i eventualno  javnih poduzeća.   

Što se tiče privatnih poduzeća, mi  taj posao ne mislimo da je dobro da mi to radimo. 
Mislimo  da rasprava o privatnim poduzećima na županijskoj skupštini mogu i trebaju biti ako 
većina  u ovoj  Županijskoj skupštini to procjeni, ali  mislim da privatnim poduzećima  treba u 
jednom društvu kao što je  naše, koje je  bazirano,  izmeñu ostaloga, i  na  privatno  
vlasništvo, ne samo  na državno  vlasništvo, da treba na  neki  način  omogućiti vlastito 
poslovanje, naročito u onim  trenucima, a danas ja  ne vidim da neko poduzeće ugrožava 
interese Istre svojim  radom, i u tom kontekstu mislim da je, kada je u pitanju privatno 
poduzeće, objektivno ono što se može naći na Internetu, ono što vam mogu ja osigurati. Ja 
više od toga  vam ne mogu osigurati. Ono što možemo naći u  sferi na Trgovačkom udu, ono 
što je javno poznato, toliko vam možemo osigurati. Drugo vam ne možemo osigurati, jer ja 
ne znam kako  vam mogu to osigurati.  

U svakom slučaju računajte da  će  naš pročelnik, koji je ovdje prisutan, gospodin 
Damijanić i gospodin Darko Lorencin iz IDA-e, će vam zajednički pripremiti odgovor i ako  
budete htjeli da raspravljamo o  nekom poduzeću ili ukupno o nečemu, onda ćemo to odlučili 
kada budemo sastavili dnevni red, odnosno ako se većina  složi da  raspravljamo o nekom 
pojedinačnom poduzeću, za što u ovom trenutku moram reći da ne vidim neku konkretnu 
potrebu, možda će to biti  za koji mjesec, ali u ovom  trenutku mislim da bismo možda mogli i 
naškoditi gospodarskom interesu  takvih  poduzeća, ali u svakom slučaju većina će odlučiti i 
onda ćete vi imati priliku i vrijeme za  raspravu . 

 
DINO KOZLEVAC : 

 
Zahvaljujem. 
Imate li potrebe za  dopunskim odgovorom.  

 Izvolite gospodine  Rupnik, imate riječ.  
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
 
 Zahvaljujem se na podršci  za prvo pitanju  o formiranju ambulante u Rovinjskom 
selu. 
 Kada sam govorio o drugoj temi, to je bilo  davno, tada sam to predlagao upravo zbog 
toga da na sjednici  Županijske  skupštine  raspravljamo o tvrtkama iz prostog  razloga, ako 
ste vi pratili  u posljednje  vrijeme što se dešava u Hrvatskoj vidjeli ste da putem štrajkova 
ljudi saznaju tko je vlasnik tih  poduzeća, koja  su nekada bila državna poduzeća,  kada su 
ljudi po jedan ili dva  tjedna u  štrajku, bez plaće, bez  hrane,  faktički gladuju zbog nekih  
stvari, a  drugo, neke  tvrtke  ne primaju plaću,  pa sam smatrao  da bismo na taj način  
aktivirali i mobilizirali konkretno sustav da ovdje raspravljamo o tim problemima. Mi nemamo 
pravo direktno na njih  djelovati, mi  možemo samo reći, gospodo predstavite  nam svoje 
poslovanje. Onaj koji dobro posluje ionako  će ovdje  dobiti podršku od svih  nas, a onaj koji 
loše posluje i  ne vidi  viziju, vjerojatno  ćemo ga kritizirati, a to je  cilj te  rasprave.   
 
DINO KOZLEVAC :  
 
 Zahvaljujem. 
 Imate i potrebe gospodine Župane  da  uzmete riječ ? 
 Nema potrebe.  
 Na redu je Klub vijećnika HDZ-HSS. 
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 Riječ ima vijećnik Nenad Bršić.  
 
NENAD BORŠIĆ : 
 
 Najprije koristim priliku da vas  pozdravim. 
 Pozdravljam poštovanog predsjednika Županijske skupštine Istarske  županije, 
gospodina Župana, kolegice i kolege.  
 Da li ste vi gospodine Župane upoznati sa zahtjevom od strane  Županijske uprave za  
ceste prema Općini Kršan da se uvede zabrana za vožnju kamionima sa preko 7 tona  preko  
željezničkog prijevoza na tom području. 
 Molio bih vas u pismenom obliku odgovor, ako znate nešto o tome.  
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Odgovor  ćete dobiti u pisanom obliku.  
  Na redu je Klub  vijećnika IDS-HNS. 
 Riječ ima  vijećnica  Nevija Poropat. 
 
NEVIJA POROPAT : 
 
 Poštovani predsjedniče Skupštine Istarske  županije, Župane sa suradnicima, 
kolegice i kolege vijećnici, dobar  večer svima. 
 Moje pitanje postavljam  gospodinu  Županu. 
 Pitanje je vrlo kratko. 

Obnova kolnika   na županijskoj  cesti  5042 Karojba – Tićan.  
Već je treći put da sa ove govornice postavljam  pitanje vezano  za stanje  ove ceste. 

Sada nakon ove zime vidjeli smo svi kakva je bila zima. Ovom je cestom gotovo nemoguće 
više prometovati osobnim vozilima. Svakodnevno  imam pozive  grañana Karojbe, Vižinade i 
Višnjana, pitaju me  kada će  se konačno krenuti sa obnovom te ceste. 

Molila  bih jako konkretan odgovor.  
Hvala lijepa. Toe je sve. 
 

DINO KOZTLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Izvolite  gospodine Župane, imate riječ.  
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Poštovana kolegice Nevija Poropat, znam da ste uporna  žena i znam da ste za ovom 
govornicom već  u više navrata govorili o  stanju ceste Karojba – Tićan.. Ne samo zbog toga 
što ste uporna i zato što se stalno na  neki način i  nas i  županiju i u Skupštini i u  
Županijskoj upravi za ceste senzibilizirali za  problem  obnove  kolnika  ceste Tićan – 
Karojba, ali  u  povoljno, dobroj  fazi smo. Vani je ili  će biti  ovih  dana, ovaj tjedan, natječaj  
za izbor  izvoñača  radova. Čim je to došlo u tu fazu znači da su novci osigurani , da su 
dozvole tu i  da ćemo napokon moći grañanima tog  dijela Istre, koji ne samo jednom, ne 
samo  vi i mnogi drugi koji  žive u tom dijelu ili putuju tom prometnicom, me pitaju  često kada 
me vide u Poreču i drugdje, u Višnjanu, Karojbi, Motovunu, ča je s tom čestom.  
 Mi imamo  problema objektivno u financiranju  ŽUC-a i zbog svega onoga što se 
dešavalo ranije i zbog obećanja koja su bila, koja  se nisu ostvarivala i zbog prihoda  koji se 
nisu ostvarivali dinamikom na kojima je izgrañen sustav  ŽUC-a u Hrvatskoj, jer je  potpuno 
drukčije bilo zamišljeno  na početku  kada su  županijske uprave za ceste osnovane, a danas 
je sustav  sasvim  drukčiji odnosno  sa daleko manje novca nego što je bilo predviñeno  na 
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početku. Meñutim, ovo je zaista jedna  od  najgorih cesta u Istarskoj  županiji. To  želim reći, 
jer  i to je istina i treba  reći. Ja bih volio  da mogu  reći da je najljepša, ali nije, možda neće 
biti najljepša, ali  će  sigurno biti jedna sreñena cesta  već , ja se nadam, za nekoliko 
mjeseci.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Imate li potrebu za dopunskim pitanjem ? 
 /N.Poropat : Nema. Zahvaljujem/.       

Na redu je klub  nezavisnih  vijećnika  NLPC.  
Riječ ima  vijećnik  Vlado Ivetić.  
 

VLADO IVETIĆ : 
 
 Ipak bih volio da  čuje gospodin Župan, makar ovog puta nisam  namijenio pitanje 
gospodinu Županu.  
 Poštovani gospodine predsjedniče, poštivani Župane sa suradnicima, kolegice i 
kolege vijećnici.  
 Ja  ću  danas nešto ponavljati i mislim da jednostavno iz  sjednice u sjednicu gubimo 
vrijeme samo  zbog toga što se naši prijedlozi  ne usvajaju.  

Na neki način mi smo svjedoci  neizvjesnosti oko privatizacije brodogradilišta. Znamo 
koji je značaj  brodograñevne industrije  Uljanik za istarsko gospodarstvo.  Još u  desetom 
mjesecu  smo predložili  održavanje  tematske sjednice na temu Uljanika. Ništa od toga, 
nismo dobili odgovor, niti je bila  sjednica. Isto tako problemi oko  Rockwoola, Županijskog  
centra za gospodarenje otpadom, golf igrališta, energenta koje  će koristiti Plomin  3 itd.  U 
studenom mjesecu  smo zatražili tematsku sjednicu koja  isto tako nije održana. Znači, 
tematska  sjednica na temu zaštitu okoliša. 

Očito da se Županijski proračun  teško pun što smo sada  čuli od gospodina Župana, 
to mi je potpuno jasno, živimo  svi u  kriznim vremenima, predlagali smo  prijedlog Zaključka 
o mjerama za  racionalizaciju  poslovanja Istarske županije . 

Kao  nezavisna lista predlagali smo te tri  teme, da ponovim : 
1. Brodogañevna industrija Uljanik 
2. Tematska sjednica  na temu zaštite okoliša 
3. Prijedlog Zaključka o mjerama za racionalizaciju poslovanja Istarske županije. 
Nismo dobili očitovanje  na te naše prijedloge, pa vas  stoga  gospodine predsjedniče 

molim, znači, vama  postavljam pitanje  da nam date odgovor : kada će se održati tematske 
sjednice za navedeno i molim vas pismeni odgovor. 

Drugo pitanje postavio bih  zamjenici  Župana, gospoñi Viviani Benussi. 
Možda sam ja  krivo i nešto  načuo, pa  će mi ona  vjerojatno odgovoriti  pozitivno na 

to. 
Obratila  mi se skupina roditelja, koji ne  žive u Rovinju i djeca, a putuju u Rovinj i 

pohañaju srednju  školu, Hrvatsku. Navodno da u Talijanskoj školi je bilo više učionica  i da 
je problem zbog  tih učionica kojih nema dovoljno  u hrvatskoj školi, da oni pohañaju  nastavu 
poslije podne, makar sada imam novu informaciju da  ne radi ni jedna ni druga  škola, pa 
čisto me interesira : da li ima  neke  šanse da ti učenici koji idu  u  školu poslije podne, a vi 
ste vjerojatno tamo blizu, imate informacije, da li  će se u dogledno vrijeme taj problem riješiti 
da  mogu  svi učenici ići u školu u jutarnjom  smjeni.  

Evo, toliko. Molio bih gospoñu  Vivianu Benussi  ako  mi može dati odgovor. 
Hvala vam lijepa.  
 

DINO KOZLEVAC : 
 
Zahvaljujemo kolegi Vladi Ivetiću. 
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Na prvo  pitanje  ćemo poslati pismeni odgovor., kao što ste i tražili. Na drugo pitanje 
će odgovoriti  Župan Ivan Jakovčić.  

 
IVAN JAKOV ČIĆ :  

 
Gospodine predsjedniče, ako mi dozvolite, dati  ću odgovor. 
Pitanje postavljeno na ovoj sjednici Županijske skupštine i zatražen pismeni odgovor 

nije pitanje na koje  se ne treba odmah odgovoriti. Ja  ću odmah odgovoriti. 
 Ako  želite pomoći Uljaniku, razgovarajte  sa rukovodstvom Uljanika, pa  ćete čuti da 

li oni misle da je dobro  za Uljanik da  se raspravlja  na sjednici Županijske skupštine Istarske 
županije. Ja mislim da treba uvažavati ono što misle ljudi iz Uljanika, a ne što mislite vi ili što 
mislim ja, jer oni su ti koji  su odgovorni za Uljanik i  na sreću Božju još uvijek  dobro vode 
dobro Uljanik, još uvijek imaju očuvana  radna mjesta, imaju  tržište. Ja sam u  četvrtak s 
Uljanikovcima i razgovarat ću o mogućoj suradnji u Iranu i prodaji brodova i tehnologiji u 
Iranu  na Kapijskom jezeru. Ja  ću im prenijeti to  što vi  želite, ali kao  gospodarstvenik i kao 
čovjek koji je iz gospodarstva ušao u politiku znam da više možemo  štetiti nekoj firmi ako se 
politika  bavi tom  firmom, nego  što često možemo pomoći. Pitajte gospodina Plinija 
Cucurina što misli on o tome. On je  ugledan gospodarstvenik, ja ga cijenim kao 
gospodarstvenika i siguran sam da i on jako dobro zna da ako se  želi nekoj firmi naštetiti 
onda ajde politika kreni po toj firmi. Toliko vam imam za odgovoriti po prvom pitanju kada je 
Uljanik u  pitanju.  

Što se tiče Centra za  gospodarenje otpadam imam jednu izvanredno lijepu vijest za 
vijest, a to je da prema svemu sudeći  dobit  ćemo  veliki iznos nepovratnih sredstava za  
izgradnju  Centra za  gospodarenje otpadom i očekujem vašu  100 postotnu podršku tome 
zato što  ćemo biti jedina  županija u Hrvatskoj koja  će sa velikim iznosom  bespovratnih  
sredstava moći financirati  svoj  Centar za  gospodarenje otpadom. Nitko u  Hrvatskoj to  
vjerojatno neće uspjeti osim  nas, zato što smo bili spremni i uporni. I očekujem vaše 100 
postotnu podršku tome ako ste prijatelj okoliša. Ako niste prijatelj okoliša onda radite ono što 
vi želite, ali ja očekujem da ste vi prijatelj okoliša i da  želite  da ne iz sredstava Istrijana 
izvlačimo iz  njihovog  džepa novac, nego upravo od onih koji mogu  financirati te projekte, 
financiramo  projekt koji se zove  Kaštijun i  da u prijateljstvu  s okolišem razriješimo taj 
problem. 

Evo vam i odgovor  na okoliš i  na Centar za gospodarenje otpadom.      Mislim da je 
vrlo dobro da se to dogodilo, pa ćemo  se i izdiferencirati, ako hoćete, tko je za to, a ne da 
čekamo narednih  15 godina  da riješimo problem otpada u Istri ili da ga možda nikada ne 
riješimo, pa onda ne znam koji scenariji prizivamo kada je okoliš u pitanju.   

Što se tiče škole u Rovinju, ja sam zamolio gospoñu Vivianu Benussi , zamjenicu  
Župana, da mi omogući da ja  odgovorim na to pitanje, jer to pitanje ima u sebi prizvuka koje 
mi se ni malo ne sviña, a vi možete pričati što god  želite i možete govoriti što  god  želite, ali 
vrlo dobro znate da govorimo o Talijanskoj i Hrvatskoj  školi, koje su dvije odvojene škole u 
Rovinju.  kao i drugdje u Istri. Ne sviña  mi se način na koji ste postavili to pitanje koliko god 
je ono bilo umiljato i lijepo postavljeno i  na izgled dobronamjerno. Zato sam zamolio 
gospoñu  Vivianu Benussi da ja odgovorim na to pitanje, a vi vrlo dobro znate na što ciljam. 

Primio sam nedavno  ravnateljicu   Hrvatske  škole u Rovinju, gospoñu Branu sa  još 
nekoliko  kolegica, koji su došli na taj  razgovor i pokušat ćemo učiniti sve što je  moguće da 
se već sadašnjih  75, 76 milijuna  kuna povećaju za još nekoliko  milijuna kuna kako bismo 
pokušali izgraditi još  tri dodatne učionice  nad dvoranom koja  će se graditi u Rovinju. Za to 
postoje  neke prepreke, ne samo financijske. Za sada u Ministarstvu postoji  volja  za 
suradnjom. Nadam se da ona nije s figom u  džepu. Postoji volja za suradnjom da se  to 
pitanje razriješi i bilo bi dobro za  Rovinj da kada već  investiramo 75 milijuna kuna  da 
investiramo  78 milijuna kuna ako treba, pa da završimo  čitavu tu riču kako  bi zaista obje 
dvije  škole imale takve  uvjete kojima se mogu onda i podičiti.  

Mi  ćemo pokušati, gospoña  Viviana  Brnussi, Valter Drandić i ja zajedno s 
Gradonačelnikom  Sponzom i  gospoñom Brnom, ravnateljicom,  isfinancirati i taj dio  i da na 
neki način onda do kraja  razriješimo pitanje  nastave i uopće srednjoškolskog obrazovanja u 
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Rovinju, jer ovu drugu  školu koju mislimo takoñer uskoro početi  dograñivati ili obnavljati, 
vjerujem da ćemo sa nekoliko milijuna kuna razriješiti i time će srednjoškolko obrazovanje  u 
Rovinju  biti  razriješeno, ali ne način na koji ste vi pokušali u ovom  trenutku  plasirati. I 
molim da na neki način izbjegavamo takav način  komuniciranja u ovoj  Županijskoj skupštini. 
Ja sam se 20 godina trudio da to izbjegavamo i trudit  ću se i dalje.        

 
DINO  KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Vijećniče Vlado Ivetiću imate pravo  na dopunsko obrazloženje. 
 
VLADO IVETIĆ : 
 
 Gospodine Župane, meni je jako  žao  što sam čuo  sada od vas ove riječi. Izgleda da 
vi mene, ka prvo, dobro ne poznajete. Istina je da ja nisam član  vaše  stranke,  ali sigurno 
nisam zloban čovjek i ni u ludilu mi nije  da sam ja postavio pitanje - ono što ste vi sada  rekli. 
Smatram da nije fer  ni korektno to što ste  sada rekli prema meni, jer  ja vam mogu dati ime i 
prezime roditelja koji je to tražio i zato sam ja  gospoñu Vivianu Benussi pitao, a političke igre 
u ovoj županiji mene  ne interesiraju. Ja sam došao iz privrede, ja sam došao da pomognem 
ovdje, a ne da čujem ovakve stvari. Oprostite mi, dok ja u svojoj općini  70 % glasova 
dobivenih na izborima i moja  nezavisna lista, sigurno nije mi drago  da ovako netko mene 
napada. I sigurno to neću dozvoliti. Ako treba  ja mogu sutra izaći iz ove  Skupštine, jer 
nisam došao ovamo  da mi se  delaju ovakve pridike. Ja sam u Općini Tinjan radio  4 godine 
volonterski, bez  plaće, neka  mi  još netko  ovdje u Skupštini reče  da je netko na ovaj  način 
radio. Žao mi je što sam od vas  čuo ovakve riječi..   
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Nema potrebe za dodatnim odgovorom. 
 Klub  vijećnika IDS- HNS je  na redu.  
 Riječ ima  vijećnik Vojo Kličković, zadnje pitanje večeras.  
 
VOJO KLIČKOVIĆ : 
 
 Dobar večer svima. 
 Poštovani gospodine predsjedniče i tajnice, gospodine Župane sa svojim kabinetom, 
kolegice i kolege ! 
 Moje pitanje je isto  tako  za ovom govornicom već nekoliko puta postavljeno i  ja ga 
naslovljavam gospodinu  Županu.  
 Pitanje glasi : da li ima nešto novo vezano za  čvorište u dva nivoa kojim se Pula 
prometno  povezuje na Istarski ipsilon. 
 Jednostavno to sam rekao sada skoro na sjednici našeg Odbora za prostorno  
ureñenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo  Županijske skupštine Istarske županije. Meni zaista, 
a vjerujem  i  svima vama ovdje prisutnima, nije jasno kao to da u godini kada će biti otvoren 
puni profil  Ipsilona na dionici od Pule do čvorišta  Kanfanar, kako da u toj godini nije  u 
financijskom planu  državnih cesta predviñeno  financiranje  izgradnje  čvorišta u dva nivoa u 
Puli. Ona ima svoje velike  prometne probleme , to je vama  svima poznato, pogotovo u 
stacionarnom dijelu, ali se  otvara i nova  neuralgična  točka, a to je upravo ovo čvorište.  

Jednostavno ne znam kako  je moguće da do sada u financijskom planu državnih  
cesta to  figurira, a da ove godine je to izbačeno iz plana. To ispada kao neka šala i to 
uspjela šala. Mislim da ne bismo smjeli ovo pitanje  prepustiti strpljenju i teško mi je, kao i 
svima vam, ovo izostavljanje financiranje izgradnje  čvorišta u  Šijani smjestiti u neki 
racionalni sektor. 

Hvala.  
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DINO KOZLEVAC :  

 
Zahvaljujem. 
Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
Ujedno  je to bilo zadnje pitanje i davanje  zadnjeg odgovora  po ovoj točki dnevnog 

reda. 
 

IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
Poštovani gospodine vijećniče, dozvolite mi da najprije vas podsjetim na odgovor  

gospoñe Jadranske Kosor, premijerke, koja je  na  zastupničko pitanje Gradonačelnika Pule, 
gospodina Borisa Miletića, neki  dan odgovorila  na način  da je  najavivši svoj dolazak u Istru 
uskoro, najavila i  nadamo  se i rješenju  čvora u  Šijani, pristupne ceste na Istarski ipsilon i 
sve ono što je bitno za promet u Puli. U tom kontekstu želim vas upoznati da ćemo sutra 
Gradonačelnik Grada  Pule i ja biti primljeni kod  državnog tajnika u Ministarstvu prometa i 
pokušat ćemo doći do saznanja kako je moguće, upravo ono što se dogodilo, da se  voljom, 
očito nekog pojedinca, izbrisala, ne samo jedna  cesta u Istri, ne samo to  čvorište. Svi  bi 
htjeli vjerovati da  se  radi jednostavno o  štamparskoj  grešci u  «Narodnim  novinama», ali 
očito  nije tako. Tako da će sutra, najvjerojatnije, na tom  sastanku biti direktor Hrvatskih 
cesta, barem tako je  najavljeno, i ja  ću sutra biti pametniji nego  danas i moći  ću  vam 
odgovoriti preciznije. Ja  želim vjerovati u ljudsku mudrost i u ljudsku pamet i razum i 
vjerujem da će svima  biti  jasno da ako ćemo 01.06. ili tu negdje pustiti u promet Istarski 
ipsilon od  Stancije  Peličeti do Kanfanara, da je zaista apsurdno da  imamo stalne čepove 
na ulazu i izlasku iz  Pule, naročito na ulazu u  Pulu.  Ja se nadam da će biti dovoljno razuma 
i pameti. Pošto  smo, i to uglavnom  najvećim angažmanom pročelnika, gospodina Josipa 
Zidarića, tjerali  dokumentaciju koju su   nam trebala razno razna  državna tijela osiguravati 
da bismo uopće došli do  lokacijske  dozvole i napokon sada kada  su svi papiri sreñeni, 
odjednom kada su svi papiri sreñeni, kada je sva papirologija riješena, je izbačena 
financijska  strana izgradnje  čvorišta u Šijeani. Da li  se država igrala  s nama, možda i je, 
ne  mogu vam sada reći, možda se namjerno odugovlačilo sa papirima kako se novac ne bi  
potrošio i sada su rekli : evo, sada imate papire,  nemate novca, pa sada kukajte ! 

No, sutra u 11,00  sati imamo  razgovor u Ministarstvu prometa, gospodin Boris i ja, 
vidjet ćemo  realno  stanje stvari. Ja se nadam da će biti korektni, otvoreni i iskreni, a u  
svakom  slučaju očekujem da će predsjednica Vlade kada doñe u Istru, ne samo  raščistiti 
pitanje financiranja bolnice, jer je to obećanje koje imam od nedavnog  razgovora koji sam 
imao  s njom u njenom kabinetu. I isto tako pitanje izgradnje škole na Velom  Vrhu, škole 
koja je izgorjela, jer  država, ja se  nadam, da će biti  barem malo  solidarna sa Istrom, jer da 
se to dogodilo u  bilo kojem drugom dijelu  Hrvatske, sigurno da bi država sudjelovala u 
tome, samo kod nas to nije  slučaj. Ja želim upravo vjerovati da će i pitanje  čvorišta  u  Puli, 
u  Šijani,  biti razriješeno  narednih mjesec dana, da ćemo definitivno znati na  čemu  smo, 
pa  ako bude negativno, imat ćemo sjednicu Županijske skupštine  pa  ćemo se odlučiti  i za 
mjere koje  ćemo poduzeti ako budemo i dalje  na neki način  šikanirani kao što smo  i do 
sada bili u velikoj mjeri na  crnoj listi, očito, nekih  pojedinaca u Vladi. 

 
DINO KOZLEVAC : 

 
Zahvaljujem. 
Imate li potrebu za dopunskim pitanjem ?  
/V. Kličković : Zahvaljujem/.  
Hvala lijepa.  
 Hvala svima. 
Iscrpili smo  2. točku dnevnog reda. – Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije.       

 
          AD – 3 INTERPELACIJA O NEPODNOŠENJU  SKUP ŠTINI 
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             POLUGODIŠNJEG IZVJEŠĆA ŽUPANA  O SVOM   
             RADU 

 
 U materijalima su vijećnici dobili Interpelaciju o nepodnošenju Skupštini polugodišnje 
izvješće Župana  o svom  radu, sa prijedlogom Zaključka. 
 Obzirom da je ovo prva interpelacija u ovom mandatu, predsjednik  DINO 
KOZLEVAC, podsjeća da su u ime grupe predlagača podnijeli Interpelaciju i potpisali je 11 
vijećnika i da je  izvjestitelj po ovoj točki dnevnog reda vijećnik Plinio  Cuccucrin. 
 Predlagatelj Interpelacije Plinio  Cuccurin u skladu s Poslovnikom ima  prvo na  10 
minutno obrazloženje i Županov odgovor  može trajati  10 minuta. 
 Uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnog reda je dao PLINIO CUCCURIN, u ime  
grupe  vijećnika koji su potpisali Interpelaciju, te IVAN JAKOVČIĆ, koji se očitovao  na 
izlaganje Plinia Cuccurina. 
 U  raspravi su sudjelovali : VLADO IVETIĆ, u ime Kluba  nezavisnih vijećnika  NLPC i 
MARINO ROCE, u ime Kluba vijećnika  HDZ-HSS.a.  
  U nastavku predsjednik  DINO KOZLEVAC, daje dopunsko obrazloženje. 

Zatim u pojedinačnoj  raspravi sudjeluju : TEDI CHIAVALON, MARIN GRGETA, 
MARINO ROCE, IVAN JAKOV ČIĆ, odgovori na  ostavljena pitanja s komentarima, DINO 
KOZLEVAC , u ime  predlagatelja Interpelacije, koji predlaže kraću pauzu za dogovor o 
konsenzusu. Ukoliko se prijedlog ne prihvaća  traži  glasanje o Zaključku iz Interpelacije,  
VALTER DRANDIĆ, povreda Poslovnika, PLINIO CUCCURIN, sukladno Poslovniku  traži  
tumačenje Poslovnika odnosno da se prijedlog Zaključka  iz Interpelacije  stavi na glasanje.  
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, stavlja na glasanje Zaključka o utvrñivanju  obveze  
Župana na podnošenje Skupštini Istarske  županije polugodišnjeg izvješća o svom radu, 
kojeg je predložilo i potpisalo 11  vijećnika NLPC, te nakon  glasanja utvrñuje da je za 
prijedlog  Zaključka  glasalo 9 vijećnika, pa predloženi Zaključak  nije usvojen.  
 Sastavni  dio ove točke  dnevnog  reda postaje  Zaključak koji  je predložio  Župan 
Istarske županije  da Župan izvješće podnosi u naznačenim rokovima  utvrñeni Statutom 
Istarske  županije i Zakonom. 
 

 AD – 4 PROGRAM RADA  ŽUPANA ISTARSKE ŽUPANIJE  ZA 
             MANDATNO RAZDOBLJE OD 2009. DO 2013. G ODINE 
             PARTNERSTVO – KONSENZUS - OTVORENOST 
 

          Predlagatelj ove  toke  dnevnog  reda je IVAN JAKOV ČIĆ, Župan  Istarske  županije, 
koji  je ujedno dao uvodno obrazloženje.  
 U  raspravi su sudjelovali :  MARINO ROCE, u ime  Kluba  vijećnika  HDZ-HSS, 
PLINIO CUCCURIN, u ime Kluba nezavisnih  vijećnika  NLPC, ZDENKO PLIŠKO , u ime 
Kluba  vijećnika  HSU-HSLS-a; u pojedinačnoj  raspravi su  sudjelovali : IVICA MIKULČIĆ, 
IVO UCCIO MILETIĆ, ALEN ROSANDA,NENAD  ČENDAK, GVIDO JERMANIŠ  ,VIKTOR 
KRAPLJANOV,VLADO IVETI Ć, TEDI CHIAVALON, NEVIJA POROPAT , ispravak krivog  
navoda, IVAN JAKOV ČIĆ , odgovori na postavljana pitanja s komentarima.  
 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, ističe  da Skupština ne donosi  Mandatni program 
Župana, pa predlaže da se donese  Zaključak kojim  se prihvaća i podržava Program rada  
Župana  Istarske  županije za  mandatno  razdoblje  2009. do  2013. godine pod  nazivom  
PARTNERSTVO-KONSENZUS-OTVORENOST. 

Stavlja predloženi Zaključak na  glasanje, te nakon  glasanja konstatira  da je 
Skupština sa 24 glasova «ZA»,10 glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova , 
donijela  
 
    Z A K L J U Č A K 
 
1. Prihvaća se  Program rada Župana Istarske  županije za mandatno  razdoblje 
    od  2009. do 2013. godine : PARTNERSTVO-KONSENZUS- 
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    OTVORENOST 
2. Akt iz  točke  1. nalazi  se  u prilogu ovog  Zaključka i  sastavni je dio istog. 
3. Ovaj Zaključak  stupa  na snagu  osmog dana  od dana objave u «Službenim 
    novinama Istarske  županije». 
 

AD-  5 PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU  KONCESIJE  NA 
            POMORSKOM DOBRU 
 

        Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić.  
        Uvodno obrazloženje  je dao JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik Upravnog odjela za održivi 
razvoj Istarske  županije. 
        Skupština je  bez  rasprave sa 29  glasova  «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova , donijela   

 
             O D L U K U 
 
             o davanju koncesije  na pomorskom dobr u  

 
AD – 6 PRIJEDLOG ODLUKE O PRESTANKU  KONCESIJA  
             NA POMORSKOM DOBRU  
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je  Župan Istarske županije Ivan Jakovčić.  

 Uvodno obrazloženje  je dao JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik Upravnog odjela za održivi 
razvoj. 

Skupština je bez  rasprave  sa 28  glasova  «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova , donijela   

 
             O D L U K U 
 
             o prestanku  koncesije  na pomorskom d obru 
       Članak 1. 
Ovom Odlukom utvrñuje se  prestanak koncesije  na pomorskom dobu u svrhu 
izgradnje  i korištenja  podmorskog kanalizacijskog  cjevovoda Otok Katarina – Grad 
Rovinj zbog odreknuća  ovlaštenika koncesije  - Trgovačkog  društva SLOBODNA 
KATARINA d.o.o. Rovinj, V.Nazora 1. 
        Članak  2. 
Ova Odluka  stupa na snagu  danom donošenja  i objavit će se  u «Služenim novinama 
Istarske  županije»  
 
AD – 7 PRIJEDLOG ODUKE O OSNIVANJU SAVJETA  ZA 
             PROMICANJE I RAZVITAK ZNANOSTI  I VISO KOG 
             ŠKOLSTVA  U ISTARSKOJ  ŽUPANIJI  
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić.  
Uvodno obrazloženje  je dala zamjenica  Župana VIVIANA BENUSSI . 
Skupština je bez  rasprave  sa 23  glasova  «ZA», bez  glasova «PROTIV» i 4 

«SUZDRŽANIH»  glasova , donijela   
 
             O D L U K U 

 
o osnivanju  Savjeta  za promicanje i  razvitak znanosti  i visokog  školstva u Istarskoj  
županiji 
       Članak  1 . 
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 Ovom Odlukom osniva  se Savjet  za promicanje i razvitak znanosti i visokog školstva 
u Istarskoj  županiji 
        Članak  2. 
 Članovima  Savjeta imenuju se : 
 * Ivan Jakovčić, Župan Istarske  županije, predsjednik Savjeta 
 * prof. Viviana Benussi, zamjenica Župana Istarske županije, zamjenica  predsjednika 
 * Boris Miletić, Gradonačelnik Grada  Pule, član 
 * Edi  Štifanić, Gradonačelnik Grada  Poreča, član 
 * prof. dr.sc.Robert Matijašić, rektor  Sveučilišta Jurja Dobrile u Puli, član 

* dr.sc. Luciano Delbianco, dekan Politehnike  Pula, Visoke  tehničke – poslovne 
škole  s  pravom javnosti, član 
* dr.sc. Đordano Peršurić, ravnatelj Instituta  za poljoprivredu i turizam Poreč, član 
* dr.sc.Nenad Smodlaka, predstojnik  Centra  za istraživanje mora, 

 Instituta  «Ruñer Bošković» Rovinj, član 
 * prim.Lems Jerin,dr. Med., ravnatelj Opće bolnice  Pula, član 
 * prof.Giovanni  Radossi, ravnatelj  Centra za  povijesna  istraživanja Rovinj, član  
 
    Članak  3. 
 Ovom Odlukom  stavlja  se  izvan snage  Odluka o osnivanju  Savjeta za promicanje  
i razvitak znanosti i visokog školstva u Istarskoj  županiji  Klasa : 640-01-/01, Urbroj : 2163/1-
01-02-2 od 12. ožujka 2002. godine. 
      Članak 4. 
 Ova Odluka  stupa  na snagu  osmog dana od objave u «Službenim  novinama  
Istarske  županije». 

 
AD  - 8  PRIJEDLOG ZAKLJU ČKA O DOPUNI ZAKLJU ČKA 
              O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA OBAVLJANJE 
               SPOREDNIH  DJELATNOSTI U MARINI  FUN TANA 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić.   
 Uvodno obrazloženje  je dao JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik Upravnog odjela za  održivi 
razvoj Istarske županije.  

Skupština je bez  rasprave sa 28  glasova  «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova , donijela   

 
     Z A K L J U Č A K 
  

o dopuni  Zaklju čka o davanju  suglasnosti  za obavljanje  sporednih   djelatnosti u 
marini  Funtana 
 
 1. U točki  2. Zaključka o davanju  suglasnosti  za obavljanje  sporednih djelatnosti u 
marini  Funtana («Službene novine Istarske  županije», br. 9/04, 1/05 i 5/05? Iza podtočke  
2.7. dodaje  se  nova podtočka  2.8. koja  glasi : 
 «2.8. Marko  Žiković, vlasnik obrta M&I» iz Funtane – pružanje usluga iznajmljivanja  
plovnih  sredstava i iznajmljivanja  rekvizita». 
 Ovaj Zaključak  stupa  na snagu  danonom donošenja, a objavit  će se   u «Službenim 
novinama Istarske  županije».  
 

AD -  9 PRIJEDLOG ZAKLJU ČKA O PRIHVAĆANJU  IZVJEŠĆA 
             O  STANJU ZAŠTITE I SPAŠAVANJA  NA POD RUČJU 
             ISTARSKE ŽUPANIJE  ZA 2009. GODINU  
  

Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić.  
Uvodno obrazloženje  je dao  DENIS STIPANOV – voditelj  Službe zaštite  i 

spašavanja  pri  Vatrogasnoj  zajednici Istarske  županije. 
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 U  raspravi su sudjelovali MARINO ROCE, u ime Kluba vijećnika  HDZ-HSS-a, 
VALERIO DRANDIĆ, dopunsko obrazloženje . 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i daje  na glasanje Prijedlog 
Zaključka o prihvaćanju  Izvješća o stanju  zaštite i spašavanja  na području Istarske 
županije za  2009. godinu, te nakon  glasanja utvrñuje da je  Skupština sa  22 glasova  
«ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova,  donijela  

 
     Z A K L J U Č A K 
 

o prihva ćanju Izvješ ća o  stanju zaštite  i spašavanja  na podruju  Ista rske  županije  za  
2009. godinu  

 
AD – 10  PRIJEDLOG ZAKLJU ČKA O PRIHVAĆANJU  IZVJEŠĆA  
               O RADU ZAKLADE ZA POTICAJE PARTNERST VA I 
               RAZVOJA CIVILNOG DRUŠTVA ISTARSKE ŽU PANIJE 
               ZA 2009. GODINU  

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić.  
Uvodno obrazloženje je dala  KRISTINA BULEŠI Ć STANOJEVIĆ, upraviteljica  

Zaklade za poticanje  partnerstva  i  razvoja civilnog  društva Istarske  županije. 
Pošto se nitko  nije javio za riječ, predsjednik DINO KOZLEVAC , stavlja na glasanje 

Prijedlog  Zaključka o prihvaćanju  Izvješću o  radu Zaklade za poticanje partnerstva i  
razvoja  civilnog  društva Istarske županije za  2009. godinu, te nakon glasanja  utvrñuje da 
je  Skupština sa  24 glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  4 «SUZDRŽANA»  glasa,  
donijela                                                                                                                      

 
     Z A K L J U Č A K 
 

o prihva ćanju  Izvješ ća o radu  Zaklade za poticanje  partnerstva i razvo ja  civilnog 
društva Istarske  županije  za  2009. godinu.  
 

 AD - 11 
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju  člana Odbora  za  financije i prora čun 
b. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  člana Odbora za  financije i prora čun 

 
Predlagatelj za ovu  točku dnevnog reda je Komisija za izbor i imenovanja u  čije ime  

je uvodno obrazloženje dala  DANICA MILETIĆ, predsjednica  Komisije za izbor i 
imenovanja, za točku  a) i b). 
 Komisija je  bez  rasprave  sa 29 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova,  donijela   
 a)                    

RJEŠENJE 
o razrješenju člana Odbora za financije i prora čun 

 
I. 

Ivan Bubić razrješuje se članstva u Odboru za financije i proračun Županijske skupštine 
Istarske županije. 
 

II. 
Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenim novinama 
Istarske županije“. 
            b) 

RJEŠENJE 
o imenovanju člana Odbora za financije i prora čun 
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I. 
Umjesto Ivana Bubića, za člana Odbora za financije i proračun Županijske skupštine Istarske 
županije imenuje se NENAD BORŠIĆ. 
 

II. 
Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenim novinama 
Istarske županije“. 
 

AD -12 
a) Prijedlog Rješenja o razrješenju  člana Komisije za pitanja i zaštitu  

prava autohtone talijanske  nacionalne  zajednice 
b) Prijedlog  Rješenja o imenovanju  člana Komisije za pitanja i zaštitu 

prava autohtone talijanske nacionalne zajednice ime novanju  
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Komisija za izbor i imenovanja u  čije ime je 
uvodno obrazloženje dala  DANICA MILETIĆ, predsjednica Komisije. 

Skupština je bez  rasprave donijela : 
 a) 

RJEŠENJE 
o razrješenju člana Komisije za pitanja i zaštitu prava 

autohtone talijanske nacionalne zajednice 
 

I. 
Ivan Bubić razrješuje se članstva u Komisiji za pitanja i zaštitu prava autohtone talijanske 
nacionalne zajednice Županijske skupštine Istarske županije. 
 

II. 
Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenim novinama 
Istarske županije“. 
 b) 

RJEŠENJE 
o imenovanju člana Komisije za pitanja i zaštitu prava 

autohtone talijanske nacionalne zajednice 
 

I. 
Umjesto Ivana Bubića, za člana Komisije za pitanja i zaštitu prava autohtone talijanske 
nacionalne zajednice Županijske skupštine Istarske županije imenuje se NENAD BORŠIĆ. 
 

II. 
Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenim novinama 
Istarske županije“. 
 

AD – 13  PRIJEDLOG ODLUKE O KRITERIJIMA, MJERILIMA I 
                NAČINU  FINANCIRANJA MATERIJALNIH I 
                FINANCIJSKIH  RASHODA  CENTARA  ZA SOCIJALNU 
                SKRB I POMOĆI ZA PODMIRENJE TROŠKOVA 
                STANOVANJA  KORISNICIMA  KOJI SE GR IJU NA 
                DRVA U 2010. GODINI  

 
 Predlagatelj  za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić.  

  Skupština je bez rasprave sa 27  glasova  «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova , donijela :   

  
     O D L U K U 
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o kriterijima, mjerilima i na činu financiranja materijalnih i financijskih rashod a  centara 
za socijalnu skrb i pomo ći  za podmirenje troškova stanovanja korisnicima ko ji se 
griju  na drva u  2010. godini   
 

AD – 14 PRIJEDLOG ODLUKE  O KORIŠTENJU, MJERILIMA I  
               NAČINU FINANCIRANJA  DOMOVA  ZA STARIJE  
               I NEMOĆNE  OSOBE U  2010. GODINI  
 
Predlagatelj  za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić.  

 Skupština je bez  rasprave  sa 27  glasova  «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova , donijela :   

  
     O D L U K U 
 
o kriterijima , mjerilima i  načinu  financiranja   domova za starije i  nemoćne  osobe u  2010. 
godini 
 

 
AD – 15 PRIJEDLOG  ODLUKE  O KRITERIJIMA, MJERILIMA , 
               NAČINU FINANCIRANJA  I RASPOREDU SREDSTAVA 
               ZA DECENTRALIZIRANE  FUNKCIJE  ZA 
               ZDRAVSTVENE  FUNKCIJE  ZA ZDRAVSTVEN E 
               USTANOVE U 2010. GODINI  
 
Predlagatelj  za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić.  

 Skupština je bez  rasprave  sa 27  glasova  «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova , donijela :   

  
     O D L U K U 

 
o kriterijima, mjerilima, načinu  financiranja i rasporedu  sredstava za  decentralizirane  
funkcije za zdravstvene ustanove u  2010. godini 
 

AD – 16 PRIJEDLOG ZAKLJU ČKA O UTVRĐIVANJU  POPISA 
               PRIORITETA  ZDRAVSTVENIH USTANOVA ZA  
               RASPORED SREDSTAVA  DECENTRALIZIRANI H 
               FUNKCIJA U 2010. GODINI 
 
Predlagatelj  za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić.  

 Skupština je bez  rasprave  sa 27  glasova  «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova , donijela :   

  
     Z A K L J U Č A K 
 
o utvrñivanju popisa prioriteta zdravstvenih  ustanova za raspored  sredstava 
decentraliziranih  funkcija u 2010. godini. 
 

AD – 17 PRIJEDLOG ZAKLJU ČKA O PRIHVAĆANJU  
               PROGRAMA  JAVNIH POTREBA U ZDRAVSTVU   
               I SOCIJALNOJ SKRBI  U ISTARSKOJ  ŽUP ANIJI 
               ZA 2010. GODINU 
 
Predlagatelj  za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić.  
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Skupština je  bez rasprave sa 27  glasova  «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova , donijela :   

  
    Z A K L J U Č A K  

 
o prihva ćanju  Programa javnih potreba u zdravstvu i  socija lnoj   skrbi u Istarskoj  
županiji za  2010. godinu 
 
 Ovime je iscrpljen  dnevni  red i predsjednik  Skupštine DINO KOZLEVAC , zaključuje 
9. sjednicu Skupštine Istarske županije.  

Sjednica je zaključen u  21,40  sati.  
 
 

SKRAĆENI ZAPISNIK  VODIO :       PREDSJEDNIK ŽSIŽ:  
 
IVAN KLARIĆ                     DINO KOZLEVAC 

 
  


